

49 RUN



49 Run
Friday 04/12/2020
Onetoone Resort-Ain Al Faidah

Let's join UAE National Day run with an exciting family-friendly activities and a lot of fun and joy. It's a great patriotic Event and open for all family members of all age categories.

The Run categories & Fee

- 2.5KM (family fun Run) – Physical at Alain City
Free registration for Children (age 04 to12)
- 2.5km (Family Fun Run- virtual (UAE) 2.5km (Family Fun Run- virtual (GCC)
- 2.5km (Family Fun Run- virtual (International)
- 5KM(Elite Run) – Physical at Al Air City
- 5KM (Elite Run) – Virtual (UAE)
- 5KM(Elite Run) – Virtual (GCC)
- 5KM Elite Run - Virtual (International)

Prizes and Gifts

Finisher Medals to all Virtua & Physical Participants
Medal Delivery to Virtual Participants of all virtual Races categories (in and out UAE) is included in the registration fees ,so each virtual participant shall provide his/ her Physical Address and Mobile number

Cash Prizes for the first three places of the 5 km Elite physical Run Category for Male & Female

Gifts for the best three dressed UAE Junior Physical runners in the Event Avenue at Onetoonehotel & resort - Ain Faida.

Prizes for the best Three Junior Virtual participation videos with UAE National Day theme design

Videos to be sent to Tikitaka

Email: tikitaka.org@hotmail.com by maximum at the event cut off time : **09:00 am**

49 Run
يوم الجمعة 2020/12/04
فندق وان تو وان العين الفايسة

دعونا نحتفل باليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة مع نشاط رياضي صديق للأسرة والكثير من المرح و المتعة . إنه حدث وطني عظيم مفتوح لجميع أفراد الأسرة من جميع الفئات العمرية!.

فئات السباق

- 2.5كم (سباق المرح العائلي) - حضوري في مدينة العين مشاركة الأطفال مجانية (من 4-12 سنة)
- 2.5كم (سباق المرح العائلي) - افتراضي (داخل الدولة)
- 2.5كم (سباق المرح العائلي) - افتراضي (دول الخليج)
- 2.5كم (سباق المرح العائلي) - افتراضي (دول العالم)
- 5كم (سباق النخبة) - حضوري في مدينة العين
- 5كم (سباق النخبة) - افتراضي (داخل الدولة)
- 5كم (سباق النخبة) - افتراضي (دول الخليج)
- 5كم (سباق النخبة) - افتراضي (دول العالم)

جوائز و هدايا السباق

ميداليات مشاركة لجميع المشاركين حضوريا وافتراضيا عند اكمال السباق

توصيل الميداليات إلى جميع المشاركين في فئات السباق الافتراضية مشمولة في سعر التسجيل و على جميع المشاركين في الفئات الافتراضية تزويدنا بنفاصيل عناوهم سواء داخل الدولة او خارجها و أيضا أرقام الهاتف

مبالغ مالية للمراكز الثلاثة الأولى لسباق النخبة 5 كيلوحضوري رجال و نساء

جوائز لأجمل ملابس للمراكز الثلاثة الأولى للمشاركين الاطفال في السباق الحضوري في موقع الفعالية في فندق وان تو وان العين الفايسة

جوائز لأفضل فيديو تصميم زي لليوم الوطني لمراكز الثلاثة الأولى للمشاركين الاطفال في السباق الافتراضي على أن يتم ارسال هذه الفيديوهات إلى البريد الالكتروني الخاص بمؤسسة تكي تاكا Tikitaka.org@hotmail.com يوم الفعالية آخر موعد لاستلام الفيديوهات هو عند انتهاء الفعالية الساعة 09:00 صباحا

49 RUN



Rules & Regulations:

All participants must attend a live warm-up session at 06:30 am on the day of the event for both Live Participation at the Event Avenue and Virtual Participation through the Live session on **Tikitaka Instagram page @tikitaka.s.m**

All participants must comply the start time of the race

The start Time for all participants(Virtually or Physically) in 5 Km Elite Run will be @ **07:00 am**

The start Time for all participants(Virtually or Physically) in 2.5 Km Fun Run will be @ **07:15 am**

The end of the race is **09:00 am**

The deadline for receiving the **Virtual participation submission** and the

timing of the end of the distance with the video of the post and the capture time through **the Virtual Timing link** will be sent to each virtual participant email separately is sharp at 09:00 am on the same day of the Event

Any submission after this time is not accepted

How is the Live Event handling Covid 19 related concerns

Taking into consideration the precautionary measurements to prevent the spread of COVID-19

As per the rules and regulations from AIAin Police in regards to prevent the spread of Covid -19 and for your Safety ..

All the participants from all places are requested to provide a Negative result Covid-19 PCR test report valid from maximum 4 (Four) Days (PCR test)

Police officer will not allow any person to enter the Event Location without presenting these documents.

الشروط و الأحكام

على جميع المشاركين حضور جلسة الاحماء المباشرة الساعة 06:30 صباحا يوم الفعالية في موقع الفعالية حيث سيتم نقل الجلسة مباشرة عبر الاستحرام لإتاحة الفرصة للمشاركين في السباق الافتراضي بالمشاركة و تسجيل حضورهم عبر البث المباشر على حساب انستجرام تكي تاكا @tikitaka.s.m

على جميع المشاركين التقيد بموعد انطلاق السباق

موعد انطلاق السباق لجميع المشاركين في سباق النخبة 5 كيلو حضوريا و افتراضيا لساعة **07:00 صباحا**

موعد انطلاق السباق لجميع المشاركين في سباق المرح 2.5 كيلو حضوريا و افتراضيا الساعة **07:15 صباحا**

موعد انتهاء السباق الساعة **09:00 صباحا** .

الموعد النهائي لتلقي تقديم المشاركة الافتراضية و توقيت نهاية المسافة مع الفيديو من آخر وقت التقاط من خلال رابط المشاركة الافتراضية الذي سيتم إرسال إلى كل مشارك بالسباق الافتراضي عبر البريد الإلكتروني الخاص بكل مشارك على حدة في تمام الساعة 09:00 في نفس اليوم من الفعالية

ولن يتم قبول أي مشاركة بعد هذا الوقت.

كيف يتم التعامل مع المخاوف ذات الصلة بكوفيد 19 أثناء الفعالية الحضورية

مع الأخذ بعين الاعتبار الإجراءات الاحترازية لمنع انتشار COVID-19 و حرصا على سلامة المشاركين بناء على القوانين و التعليمات الصادرة من شرطة العين للحد من انتشار كوفيد-19 و حرصا على سلامة المشاركين عند الوصول إلى موقع الفعالية :

على كل مشارك إظهار رسالة تأكيد الاشتراك المرسله من موقع هوباسبورت بالبريد الإلكتروني و كذلك نتيجة فحص كوفيد 19 سالبة لمدة أربع ايام فقط على حد أقصى لجميع المشاركين من جميع الأماكن فحص مسحة الأنف PCR

لن تسمح الشرطة لأي متسابق بالدخول إلى موقع الفعالية من دون إظهار هذه المستندات .

49 RUN

لعيونك يا وطن

So, please arrange to send a copy of your 4 day maximum validity test to Tikitaka email before the event day and make sure to bring a copy of the same with you on the event day along with your registration confirmation email from Hopasports platform.

N.B. children below 13 are not requested to do the Covide -19 test (only the Accompanying parent has to present his/her Covid-19 test Negative result report valid on the event Day 04th December)

No spectators – only for juniors participants under the age of 13years a parent is allowed to support. Participants to wear a mask before the start and once you finish the event (no need to wear a mask while participating).

Temperature check at CHECK IN on the day.
Staff will wear masks for the entire duration of the event and sanitize regularly.
Self-social distancing of 2m at all times except when participating.
Self-service water stations out on course and at the finish line
Several sanitize stations in race village and Check In areas.
If you feel unwell on the morning of the event with flu-like symptoms, please stay at home!

Online Registration :

<https://www.hopasports.com/en/event/uae-49-run>

Event Sponsors :

ميديكلينيك
MEDICLINIC

ision Hotels Management

كما و يرجى ارسال صورة من الفحص إلى بريد تكي تاكا الإلكتروني للتأكيد قبل موعد الفعالية

الأطفال أقل من 13 سنة لا يطلب منهم عمل الفحص ولكن على الوالد المرافق إظهار نتيجة سالبة لفحص كوفيد -19 بحد أقصى أربع ايام بحيث تكون فعالة في تاريخ الفعالية

لن يسمح بتواجد جمهور متفرج في موقع السباق – فقط للمشاركين الصغار تحت سن 13 سنة يسمح لأحد الوالدين بالتواجد لدعم طفله. يجب على جميع المشاركين ارتداء الكمامات قبل البدء بالسباق وبمجرد الانتهاء من الحدث (لا حاجة لارتداء الكمامات أثناء المشاركة).

فحص درجة الحرارة في نقطة التسجيل في يوم الفعالية.
سيرتدي طاقم التنظيم و الاعداد و المتطوعون كمامات طوال مدة الحدث وسيتم التعقيم بانتظام.
المحافظة التباعد الذاتي الاجتماعي من مسافة مترين في جميع الأوقات ما عدا عند المشاركة.
محطات المياه ذاتية الخدمة على المسار وعند خط النهاية والعديد من محطات التعقيم في قرية السباق.
إذا كنت تشعر بالتوعك في صباح يوم الفعالية مع أعراض تشبه الانفلونزا، يرجى البقاء في المنزل!

رابط التسجيل

<https://www.hopasports.com/en/event/uae-49-run>

الرعاة المشاركون

ميديكلينيك
MEDICLINIC

ision Hotels Management

49 RUN

لعيونك يا وطن

مزارع العين
Al Ain Farms



مزارع العين
Al Ain Farms

For more Info:

Tikitaka sport Management Establishment

Whatsapp only : 0503900036

Instagram:@tikitaka.s.m

Facebook:@tikitaka.s.m

Email :tikitaka.org@hotmail.com

Website: <https://tikitaka-sm.business.site>

لمزيد من الاستفسار :

مؤسسة تكي تاكا لتنظيم الفعاليات الرياضية

واتساب فقط : 0503900036

انستغرام :@tikitaka.s.m

فيس بوك : @tikitaka.s.m

البريد الإلكتروني : tikitaka.or@hotmail.com

موقع الكتروني: https://tikitaka-sm.business.site

We wish to see you participating in this nation sporting event either Physically or virtual.
Stay Saf

نتمنى للجميع مشاركة ممتعة
و دمتم سالمين